



可立中學(嗇色園主辦)  
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)  
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon  
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414  
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度

特別通告 第三十四號

敬啟者：

暫停面授課堂安排

鑑於新型冠狀病毒疫情日趨嚴峻，及配合教育局的最新指引，本校將由一月二十四日(星期一)開始採取以下安排：

1. 中六級學生繼續回校完成考試及於一月二十六至二十八日回校進行半天面授課堂，下午 2 時 30 分至 3 時 40 分進行網課。
2. 中一至中五級學生由一月二十四日至二十八日暫停面授課堂，期間將依現時上課時間表進行全日網課。上課時間為上午 8 時 05 分至下午 12 時 45 分及下午 2 時 30 分至 3 時 40 分。班主任將於 8 時 05 分進行點名。敬請家長督促 貴子弟準時上課、依時繳交功課，以維持學習進度。如學生因生病或要事未能上課，請家長致電回校為 貴子弟辦理告假事宜。凡無故缺席網課將依校規處理。
3. 請家長密切留意教育局及本校網頁的最新消息，如假期後繼續暫停面授課堂，本校將維持以上安排。

在停課期間，校舍會保持開放以照顧有需要回校的同學，開放時間為星期一至星期五，上午 9 時至下午 4 時。

有關上述安排，敬希 台端垂注，並加配合。如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致

家長/監護人

嗇色園主辦可立中學校長

謹啟

(彭惠蘭校長)

二零二二年一月二十日





可立中學(嗇色園主辦)  
**Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)**  
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon  
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414  
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



## 2021-2022 Special notice No.34

20<sup>th</sup> January, 2022

### Arrangement of suspension of face-to-face classes

Dear Parents / Guardians,

In view of the present grave situation of the COVID-19 epidemic, and the latest announcement of the EDB, our school will make the following arrangements **from 24<sup>th</sup> January 2022 (Monday)**:

1. Secondary 6 students will continue to return to school on a half-day basis for examination. From 26<sup>th</sup> January, S6 students will have face-to face lessons at school in the morning while online lessons will be arranged in the afternoon session (2:30pm – 3:40pm).
2. Whole day online lessons will be arranged according to the current timetable for S1 to S5 students. Students are to attend lessons from 8:05am to 12:45pm and from 2:30pm to 3:40pm. Roll call will be taken at 8:05am. If your child is unable to attend lessons due to illness, you should inform the school by phone. Students who are absent without a valid reason will receive a penalty.
3. Please stay tuned to the latest news announced by the Education Bureau and our school website. If the suspension continues after the holiday, the above arrangements will be maintained.

Our school will remain open for students who have to go back to school because of the lack of carers at home. The opening hours of our campus are Monday to Friday 9:00am to 4:00pm.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the school office.

Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. PANG Wai-lan  
Principal

